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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Regulaminowej, Spraw Poselskich 
i Immunitetowych (nr 17)
22 stycznia 2021 r.
Komisja Regulaminowa, Spraw Poselskich i Immunitetowych, obradująca pod 
przewodnictwem posła Kazimierza Smolińskiego (PiS), przewodniczącego 
Komisji, zrealizowała następujący porządek dzienny: 

– zaopiniowanie dla Marszałka Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia  
9 maja 1996 r. o wykonywaniu mandatu posła i senatora – formalnej 
poprawności oświadczenia posła Arkadiusza Czartoryskiego z dnia 25 sierpnia 
2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na pociągniecie do odpowiedzialności karnej 
za wykroczenie w związku z wnioskiem Komendanta Głównego Policji z dnia 
2 czerwca 2020 r., przedłożonym za pośrednictwem Prokuratora Generalnego, 
o wyrażenie zgody przez Sejm na pociągnięcie do odpowiedzialności karnej 
za wykroczenie posła Arkadiusza Czartoryskiego,
– rozpatrzenie projektu planu pracy Komisji na okres od 1 stycznia do 31 lipca 
2021 r.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Agnieszka Kalinowska-Wójcik i Jolanta 
Szymańska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Tomasz Czech – legislator 
z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Kazimierz Smoliński (PiS):
Rozpoczynamy obrady. Otwieram posiedzenie Komisji. Witam posłów członków Komisji.
Informuję, że posiedzenie zostało zwołane w trybie art. 198j regulaminu Sejmu i będzie 

prowadzone z wykorzystaniem środków komunikacji elektronicznej umożliwiających 
porozumiewanie się na odległość. Przypominam, że posłowie członkowie Komisji obecni 
na sali  logują się przy użyciu legitymacji. Natomiast posłów uczestniczących zdalnie 
proszę  o zalogowanie  się  do systemu  za pomocą  tabletów.  Proszę  o uruchomienie 
sprawdzenia kworum  i oddanie dowolnego głosu przez państwa w celu  sprawdzenia 
kworum. Zaraz powinno się ukazać. Już jest, więc proszę o oddanie dowolnego głosu.

Poseł Jarosław Zieliński (PiS):
Panie przewodniczący, niech pan powtórzy, co mamy zrobić, żeby się ukazało tutaj coś 
do oddania głosu.

Przewodniczący poseł Kazimierz Smoliński (PiS):
Już powinno się ukazać. Proszę poczekać.

Poseł Jarosław Zieliński (PiS):
Dalej  nie  widzimy,  co mamy  nacisnąć.  Może  jesteśmy  trochę  słabo  przygotowani 
technicznie do tego.

Przewodniczący poseł Kazimierz Smoliński (PiS):
Powinno normalne głosowanie się ujawnić.

Poseł Jarosław Zieliński (PiS):
Ale coś trzeba zrobić, żeby się ujawniło, czy czekać? U mnie się nic nie ujawniło.
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Przewodniczący poseł Kazimierz Smoliński (PiS):
Coś tam źle zostało uruchomione. Czekajmy. Chyba już się pokazało, bo widzę, że państwo 
głosują. Kolega Zieliński też ma?

Poseł Jarosław Zieliński (PiS):
Nie, niczego nie mam. Proszę mnie może jakoś poinstruować, co mam zrobić.

Przewodniczący poseł Kazimierz Smoliński (PiS):
Aha, u posła Zielińskiego jest jakiś problem. Zaraz spróbujemy interweniować 

Poseł Jarosław Zieliński (PiS):
Niestety  nie  mogę  zagłosować.  Jest  jakiś  problem  techniczny.  Nie  wiem,  na czym 
to polega.

Przewodniczący poseł Kazimierz Smoliński (PiS):
Dobrze, jest kworum. 13 posłów jest obecnych. Panie przewodniczący Zieliński, jeszcze 
się nie udało?

Poseł Jarosław Zieliński (PiS):
Nie mogę zagłosować, że jestem obecny, ale… 

Przewodniczący poseł Kazimierz Smoliński (PiS):
Dobrze, na razie nie ma głosowania. Jest kworum. Przejdziemy dalej. W międzyczasie 
spróbujemy interweniować u informatyków.
Dobrze. Przechodzimy w takim razie do pierwszego punktu porządku dziennego. 

Zaopiniowanie dla marszałka Sejmu – w trybie art. 8 ust. 3 ustawy z dnia 9 maja 1996 r. 
o wykonywaniu mandatu posła i senatora – formalnej poprawności oświadczenia posła 
Arkadiusza  Czartoryskiego  z dnia  25  sierpnia  2020 r.  w sprawie  wyrażenia  zgody 
na pociągniecie do odpowiedzialności karnej  za wykroczenie w związku z wnioskiem 
komendanta głównego Policji z dnia 2 czerwca 2020 r. Informuję, że pan poseł Arkadiusz 
Czartoryski złożył oświadczenie o wyrażeniu zgody na pociągnięcie do odpowiedzialności 
karnej za wykroczenie, które  jest opisane we wniosku komendanta z dnia 2 czerwca 
2020 r.  Czy  ktoś  z państwa  posłów  ma jakieś  zastrzeżenia?  Pan  poseł  Arkadiusz 
Czartoryski 25 sierpnia 2020 r. złożył na ręce pani marszałek oświadczenie, że wyraża 
zgodę na pociągnięcie go do odpowiedzialności w sprawie wniosku określonego przez 
komendanta Policji, tak jak powiedziałem, z czerwca 2020 r.
Jeżeli nikt z państwa posłów nie ma zastrzeżeń, to stwierdzam, że Komisja uznała 

formalną poprawność złożenia oświadczenia przez posła Arkadiusza Czartoryskiego.
Wobec  tego  przechodzimy  do drugiego  punktu  porządku  dziennego.  Plan  pracy 

Komisji na pierwsze półrocze 2021 r.
W związku  z tym,  że w międzyczasie  wpłynął  wniosek  pani  marszałek  Sejmu 

o rozpatrzenie  sprawy pani poseł Agnieszki Ścigaj,  a jest  to sprawa pilna, ponieważ 
dotyczy  kwestii  możliwości  łączenia  wykonywania  pracy  przez  panią  poseł 
ze sprawowaniem mandatu, wobec tego musimy to pilnie rozpatrzyć. Na posiedzeniu 
prezydium przyjęliśmy, że tak powiem, propozycję, aby tę sprawę rozpatrzyć już w lutym. 
Wobec tego, że ta sprawa łączy się w jakiś sposób też z naszym punktem szóstym, który 
miał  być  rozpatrywany w kwietniu,  gdzie  też  jest mowa  o łączeniu mandatu  posła 
z wykonywaniem pracy przez pana posła Patryka Wichra, to proponujemy, aby te dwie 
sprawy były rozpatrywane w lutym. Wobec tego przesuwa nam się ten harmonogram.
Jednocześnie  mam  też  informację  zarówno  z sekretariatu,  jak  i Biura  Analiz 

Sejmowych,  jeśli  chodzi  o punkt  czwarty  zaplanowany w marcu,  gdzie  jest wniosek 
dotyczący pani poseł Marty Golbik, że identyczny wniosek dotyczy pana przewodniczącego 
Jarosława Urbaniaka. Wobec tego te wnioski też należy rozpatrywać razem. Tu była 
propozycja, aby te sprawy przełożyć na lipiec, ponieważ w lipcu mamy dwa posiedzenia 
Sejmu i wobec tego możemy te sprawy rozpatrywać w lipcu.
Czyli w styczniu już realizujemy ten porządek. W lutym byłaby sprawa pani poseł 

Ścigaj  i pana posła Wichra. W marcu mielibyśmy punkt dotyczący druku nr 29. Jest 
propozycja, abyśmy otrzymali też  informację szefa Kancelarii Sejmu na temat zasad 
funkcjonowania wszechnicy sejmowej. To byłby marzec. W kwietniu mielibyśmy sprawę 
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pana posła Pawła Kukiza. Co mielibyśmy jeszcze w kwietniu? Aha, i wniosek rzecznika 
małych i średnich przedsiębiorców. To byłyby sprawy rozpatrywane w kwietniu. W maju 
mielibyśmy w takim razie, tak jak mamy, posła Budkę i poseł Golbik. Jeszcze wszechnica 
byłaby w maju. Nie, w maju Borys Budka i Marta Golbik. W czerwcu mielibyśmy budżet 
i posłów Obryckiego, Marchewkę i Gawłowskiego. W lipcu, tak jak powiedziałem, byłaby 
sprawa pana posła Sławomira Nitrasa, pani poseł Marty Golbik i pana posła Jarosława 
Urbaniaka. Tak przedstawiałby się proponowany plan pracy na pierwsze półrocze.
Czy ktoś z państwa posłów miałby  jeszcze coś ewentualnie do dorzucenia? Myślę, 

że mamy dosyć sporo pracy.
Tutaj  też  wyjaśnienie,  że na posiedzeniu  prezydium  rozmawialiśmy  o datach 

odbywania się posiedzeń. Niestety jest problem w czasie pandemii, że jest ograniczona 
liczba sal, gdzie można prowadzić transmisje, a jednocześnie też w pierwszej kolejności 
pani marszałek wyznacza  te  sprawy,  które  są konieczne  do rozpatrzenia  na danym 
posiedzeniu Sejmu. Wobec tego nasze sprawy, które czasami mogą poczekać, są wtedy 
rozpatrywane w drugiej kolejności. Dlatego nie zawsze też uda się uzyskać salę. Jest 
też taka zasada, że sale, że tak powiem, rezerwuje się na trzy godziny, bo trzeba między 
komisje je podzielić. Wobec tego ustaliliśmy, że dopóki będzie kwestia pandemii, to mamy 
ograniczone możliwości. Natomiast jeżeli wrócimy już do swojej sali, to wtedy będzie 
nam  zdecydowanie  łatwiej,  bo możemy  elastycznie,  może  nie  w każdej  chwili,  ale 
zdecydowanie łatwiej uzyskać posiedzenie, ponieważ dysponujemy własną salą.
Nie słyszę żadnych uwag. Czy wobec tego mogę przyjąć, że zaproponowany plan pracy 

na pierwsze półrocze jest akceptowany? Nie słyszę sprzeciwu, wobec tego przyjmuję, 
że Komisja przyjęła plan pracy na pierwsze półrocze bieżącego roku.
Wobec tego wyczerpaliśmy porządek obrad zaplanowany na dzisiaj.
Bardzo państwu dziękuję. Do zobaczenia na posiedzeniu w lutym.
Tak, tak. Wszyscy posłowie, którzy się zalogowali  i wyświetlili, są obecni. Czy pan 

poseł Zieliński się zalogował?

Poseł Jarosław Zieliński (PiS):
Chyba się udało. Chyba tak.

Przewodniczący poseł Kazimierz Smoliński (PiS):
Tak? Dobrze. Tak, jest zalogowany. Dobrze. Dziękuję bardzo.

Poseł Jarosław Zieliński (PiS):
Dziękuję.

Przewodniczący poseł Kazimierz Smoliński (PiS):
Wyczerpaliśmy porządek obrad. Do widzenia państwu.


